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Vragen van de lid Tony van Dijck (PVV) aan de minister van Financiën over salarisverhoging
bij ABN Amro. (Ingezonden 29 januari 2010)
 
1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat er eerder sprake is geweest van een
salarisverhoging bij ABN Amro dan van een verlaging? 1)
 
2
Is het waar dat de vaste beloningen zijn verhoogd (soms verdubbeld) en beter zijn dan het
marktgemiddelde? Zo nee, bent u bereidt dit te onderbouwen met jaaropgaven van
bestuurders?
 
3
Kunt u aangeven of het bonusplafond van 60% ook geldt voor handelaren? Zo nee, waarom
niet?
 
4
Deelt u de mening dat de belastingbetaler een miljardenoffer heeft gebracht om de banken te
redden en dat daarom van het personeel en bestuur ook een offer mag worden verwacht?
 
5
Gaat u ervoor zorgen dat bonussen worden verbannen en dat de Balkenendenorm geldt voor
die financiële instellingen die met belastinggeld overeind worden gehouden? Zo nee, waarom
niet?
 
6
Deelt u de mening dat Fortis / ABN Amro gelijk behandeld zou moeten worden als elke
andere staatsdeelneming, waarbij de salarissen aan de top niet harder stijgen dan die van het
overige personeel? Zo nee, waarom niet? 
 
 
1) NRC, 26 januari 2010
 
Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Tang (PvdA),
ingezonden 29 januari 2010 (vraagnummer 2010Z1812)
 


